

Referat af bestyrelsesmøde 5. juni 2023

| | |
|----------------------------------------|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| Tilstedeværende: | Torsten, Jane, Jon, Steffen og Adam (referent) |
| Overlevering fra tidligere bestyrelse: | <p>Overlevering er ved at falde helt på plads, så Jon får adgang til bankkonti og mailinglisten. Det sker snarest. Alle betalinger er der styr på.</p> <p>Der sendes snart påmindelse om betaling af kontingent ud til alle og frist for betaling rykkes til juli. Herefter tjekkes der op på evt. manglende betalinger.</p> |
| Status på Vejprojektet: | <p>Bestyrelsen forventer afklaring med Gottlieb en af de kommende uger i forhold til at få lukket projektet, samt de udeståender der er i forhold til overkørsler, sænkning af kantsten mv.</p> <p>Torsten vil gennemgå alle adresser i forhold til eventuelle mangler, for at få skabt et overblik. Herefter vil bestyrelsen vurdere, hvordan vi griber det an og hvornår det kan udbedres. Udgangspunktet er, at alt skal være klar til asfaltarbejdet i foråret 2024.</p> |
| Vedligeholdelse af fællesarealerne: | <p>Som drøftet på forrige møde er der ikke budgetteret med pleje af fællesarealerne i det godkendte budget. Derfor vil bestyrelsen lave en turnusordning det næste år i forhold til pasning af fællesarealerne med græsslåning. Flere har tilkendegivet at man vil være med. Det samme gælder bekæmpelsen af pileurt, der skal rykkes op. Klipping af hæk kan eventuelt ske som en arbejdsdag. Der laves en liste man kan skrive sig på til sommerfesten. Bestyrelsen luger pileurt, og sørger for at græsset bliver slået inden sommerfesten (vi mødes den 15. juni kl. 18).</p> |
| Hegning ved regnvandsbassin: | <p>Det nuværende hegn om regnvandsbassinet holder ikke lang tid endnu. Bestyrelsen drøftede på forrige møde at lave en midlertidig løsning f.eks. et byggepladshegn. Vi mener ikke det kan betale sig at bruge penge på noget midlertidigt. I stedet aftales</p> |

| | |
|--------------------------------------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| | det, at der indhentes et tilbud på en mere permanent løsning (Ishøj-hegn eller lignende). |
| Hjertestarter: | Bestyrelsen foreslår, at der sættes en hjertestarter op i området – eventuelt på skuret på fællesarealer. Jane undersøger, hvad mulighederne er – hvad der kræves, pris mv. |
| Beskæring af træer på fællesarealer: | Efter løvfald skal der kigges på eventuel beskæring af træerne på fællesarealerne – særligt ind mod naboen på Tofthen men også valnøddetræet og de andre træer. |
| Sommerfesten: | Bestyrelsen har godkendt leje af hoppeborg til sommerfesten der afholdes lørdag den 24. juni. |
| Arbejdsdag: | Der planlægges en arbejdsdag <u>lørdag den 26. august klokken 10</u> , med skraldeindsamling og andre eventuelle opgaver på fællesarealerne. Der er ikke tilmelding, men bare fremmøde på dagen. |
| Skraldespand på hjørnet ved Tofthen: | Bestyrelsen vil undersøge muligheden for opsætning af en skraldespand på hjørnet ved Tofthen – enten om vi selv skal stå for at tømme eller om Københavns Kommune kan sætte op og tømme. |
| Næste møde | 7. august hos Torsten kl. 19.00. Jane er referent. |